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گفـــت و گـــو 

 خبر تلخ  
برای وزنه برداری ایران

ایران  پوش  ملی  وزنه بردار  ایسنا: 
از  را  کلمبیا  جهان  قهرمانی  مسابقات 
دست داد.  در جریان مرحله اول لیگ برتر 
وزنه برداری رسول معتمدی وزنه بردار دسته 
۱۰۲ کیلوگرم ایران از ناحیه آرنج مصدوم و به 
بیمارستان منتقل شد.  معتمدی با تشخیص 
پزشک دو ماه باید استراحت کند و پشت 
بازوی او نیز دچار پارگی شده است از این رو 
مسابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۲ را از دست 
داد.  مسابقات قهرمانی جهان اولین مرحله 
گزینشی المپیک پاریس است و معتمدی 
نیز شانس اصلی تیم ملی ایران برای کسب 
مدال طلا و رنکینگ نخست در دسته ۱۰۲ 
کیلوگرم بود.  معتمدی رقابت سنگینی را با 
رضا دهدار در حرکت یک ضرب لیگ برتر 
داشت و زیر وزنه ۱۷۷ کیلوگرم مصدوم شد. 
با توجه به در پیش بودن 
قهرمانی جهان نیازی به 
این رقابت سنگین بین 
این دو وزنه بردار ملی 
پوش وجود نداشت و 
بر سر یک رقابت غیر 
ضروری شانس 
مدال برای 
ایــران از 
ســـت  د

رفت.

لیست نهایی تیم ملی برای حضور در 
جام جهانی مانند همیشه انتقاداتی را به 
دنبال داشت. رسول کربکندی پیشکسوت 
فوتبال کشورمان در این خصوص صحبت 

کرد. 
فوتبال  تیم ملی  لیست  درباره    
کشورمان و حضور چهار گلر در فهرست 

نهایی جام جهانی چه نظری دارید؟
 وقتی لیست تیم ملی را بررسی کردم واقعا 
برایم سخت بود از بین این دروازه بانان یکی 
از آن ها را خط بزنم، به نظرم کی روش هم در 
چنین وضعیتی قرار گرفت و نتوانسته یک 
نفر را خط بزند. هیچ تیمی در جام جهانی با 
چهار گلر حضور ندارد، بنابراین کار معقول و 
منطقی این بود که کی روش سه دروازه بان را 
در فهرست تیم قرار می داد و یک بازیکن را در 
خط هافبک و دفاع به تیم اضافه می کرد. یکی 
از بازیکنانی که می توانست به تیم ملی در 
جام جهانی کمک زیادی کند، امید نورافکن 
بود و عدم حضور او در لیست نهایی عجیب 
بود. کی روش می توانست از ظرفیت این 
بازیکن استفاده کند یا حداقل در خط هافبک 
و دفاع یک بازیکن دیگری در ترکیب تیم 
قرار می داد، اما در نهایت او تصمیم گیرنده 
است و طبق نظر و سلیقه  خودش بازیکنان 
را انتخاب می کند. هر مربی تفکر و تاکتیک 
خاص خودش را دارد و طبق برنامه فنی 
که دارد بازیکن مورد نظرش را انتخاب 
می کند. انتخاب چهار گلر هم طبق سلیقه 
او انجام شده و به هر حال او کی روش است و 

تصمیمات عجیب و غریب می گیرد. 
  شرایط تیم ملی فوتبال کشورمان 
ارزیابی  چگونه  را  جام جهانی  در 

می کنید؟
این دوره کمی  به هر حال شرایط   
متفاوت تر است. کی روش دیر به تیم ملی 
آمد. پس از اینکه انتخابات فدراسیون فوتبال 
در هشتم شهریورماه برگزار شد؛ دو روز بعد 
کی روش طبق وعده تاج به تیم ملی آمد. با 
این حال سرمربی تیم زمانی به تیم اضافه 
شد که ۹ تا ۱۰ بازیکن لژیونر و زمان کافی 
برای تمرین و پیاده کردن تاکتیک اش در 
تیم ملی نداشت.  این بازیکنان تنها در چند 
روزه باقی مانده به جام جهانی در اختیار 
کی روش هستند و همین موضوع کار را 
سخت می کند. من فکر می کنم با توجه 
به این شرایط سرمربی تیم ملی در برابر 
انگلیس سیستم دفاعی داشته باشد، هرچند 
که معتقدم ساختار دفاعی کی روش دیگر 
مثل گذشته نیست و فرصتی هم ندارد که 
آن ساختار را دوباره بسازد. مگر اینکه با 
کلاس های تئوری و بازیکنانی که از قبل 
با سیستم کی روش آشنا هستند بتوانند 
ساختار دفاعی مورد نظر کی روش را پیاده 

کنند. 
  شانس تیم ملی برای صعود به دور 

بعد جام جهانی چقدر است؟
 ما در گروهی قرار داریم که نمی توان از 
قبل در مورد صعود قطعی نظر دهیم. به نظرم 
شانس ایران کاملا -۵۰ ۵۰ است؛ نه می توان 
گفت تیم ملی به هیچ عنوان شانس صعود 
ندارد و نه می توان گفت در این مسابقات 
کیسه گل می شود. به هر حال امیدوارم 
هر اتفاقی رخ می دهد بازیکنان تیم ملی با 

نمایش قابل قبول دل مردم را شاد کنند. 

خارج ازمستطیل سبز

 رسول کربکندی: 
 شرایط تیم ملی 

 با دوره های قبل 
متفاوت است 

کی روش استاد کار دفاعی است 

بعد از اینکه کی روش به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
معرفی شد پذیرفتیم که او مثل اسکوچیچ توصیه پذیر نیست 
و شایسته ها در جام جهانی حضور خواهند داشت. برخلاف آن 
چیزی که از کی روش انتظار داشتیم رخ نداد و این بار در انتخاب 
نفرات اعزامی به قطر اصلًا اصول همیشگی خود را نداشت. او 
با عدم انتخاب محمد محبی و مهدی قایدی نمره منفی را در 
کارنامه خود ثبت کرد و عدالت را برقرار نکرد.  قایدی و محبی 
انگیزه فراوانی برای حضور در جام جهانی داشتند و در بازی های 
استقلال عملکرد بسیار تأثیرگذاری را ارائه کردند. از سوی دیگر 
مهدی ترابی و وحید امیری در پرسپولیس آنچنان آماده نبودند و 
کیفیت مناسبی را برای حضور در جام جهانی نداشتند. مثل اینکه 
در انتخاب نفرات تیم ملی یک سری مسائل وجود دارد که بهتر 
است کی روش و فدراسیون فوتبال این مسائل را شفاف سازی 
کنند. مشخص است که نورافکن هم به خاطر مسائل غیرفنی از 
لیست تیم ملی خط خورده است. در دعوت از دروازه بان ها هم 
ایراداتی وجود دارد؛ چرا باید ۴ گلر در لیست ۲۵ نفره کی روش 
حضور داشته باشند؟ حضور ۴ دروازه بان در لیست تیم ملی برای 
شرکت در مسابقاتی همچون جام جهانی زیاد هم معمول نیست.  
کریم انصاریفرد و احسان حاج صفی تجربه زیادی در تیم ملی 
دارند و این دو بازیکن در لیست تیم ملی در جام جهانی حضور 
دارند. چند بازیکن همچون حاج صفی و انصاریفرد در حالی به 
جام جهانی خواهند رفت که در تیم های باشگاهی خود ذخیره 
هستند و اصلًا عملکرد خوبی نداشتند.  تیم ملی در گروه بسیار 
سختی قرار دارد و بعید می دانم با قدرت و ساختار تیم های 
انگلیس، ولز و آمریکا بتوانیم به مرحله بعدی صعود کنیم. در 
اولین بازی با انگلیس اگر نتیجه را واگذار کنیم کار خیلی سخت تر 
خواهد شد و گرفتن تساوی در این دیدار برای ایران اهمیت دارد. 
آمریکا و ولز هم تیم های خوب دنیا هستند و بازیکنان خوبی در 
لیگ های معتبر اروپایی دارند. به نظر من از گروه B انگلیس و 
آمریکا به مرحله یک شانزدهم صعود خواهند کرد. کی روش 
استادکار دفاعی است و چشم به ضدحملات خواهد داشت. با 
این حال در خط حمله بازیکنان خوب و بین المللی داریم و برای 
تیم ملی در جام جهانی آرزوی موفقیت دارم.  تیم های برزیل، 
آرژانتین، اسپانیا و فرانسه در این دوره از مسابقات جام جهانی 
شانس زیادی برای رسیدن به بازی نهایی دارند. اسپانیا تیم جوانی 
دارد که اگر در قطر با بدشانسی مواجه نشود فوتبال مالکانه ای 
را به نمایش می گذارد. برزیل هم نفرات خیلی خوبی در ترکیب 

دارد که شانس زیادی برای قهرمانی خواهد داشت.

پس از ابطال انتخابات هیات کشتی فارس صورت گرفت 

فاز جدید اختلافات دبیر و پولادگر! 

سال  پنجم
شماره   1419

آرمان ملی: انتخابات هیات کشتی استان فارس ابطال 
شد تا مجادله علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی و پولادگر 

معاون وزیر ورزش و جوانان وارد فاز جدیدی شود. 
  انتخابات و ابطال!

اوایل آبان ماه و بعد از حدود ۸ ماه، طی روزهای اخیر مجمع 
انتخاباتی هیات کشتی استان فارس برگزار و رئیس این هیات 
مشخص شد، اما جمعی از اعضای این مجمع به همراه برخی 
چهره های شناخته شده این ورزش، با طرح ادعای وقوع 
تخلف، خواستار ابطال آن شدند. خواسته ای که بدان رسیدند. 

  اعتراض نوروزی! 
امید نوروزی که پیش از این نسبت به برگزاری مجمع 
انتخاباتی اخیر هیات کشتی استانش گلایه داشت، بعد از 
ابطال این انتخابات به تسنیم گفت: با توجه به اینکه استان 
فارس یکی از قطب های اصلی کشتی فرنگی کشور است، باید 
در مجمع انتخاباتی اش دقت بیشتری می شد، اما با بی تدبیری 
رئیس فدراسیون و مدیرکل ورزش و جوانان استان فارس، 
انتخاباتی برگزار شد که سر تا پا اشتباه و تخلف بود. این 
تخلفات با شکایت اهالی کشتی از فدراسیون و اداره کل مورد 
بررسی قرار گرفت و از طریق وزیر، معاون قهرمانی وزیر ورزش 
و همچنین بازرسی وزارتخانه این مجمع باطل اعلام شد. وی 
ادامه داد: اهالی کشتی فارس خواهان این هستند که این 
حکم، اجرایی و عملیاتی شود و انتخابات هیات کشتی استان 
هر چه سریع تر با حضور دقیق دستگاه های نظارتی در چند 
ماه آینده برگزار شود. قهرمان پیشین کشتی جهان و المپیک 
خاطرنشان کرد: با وجودی که حکم ابطال انتخابات هیات به 
مدیر کل جوانان استان و فدراسیون اعلام شده و در حکم 
ابطال هم مدیرکل خطاب قرار داده شده که در اولین فرصت 
در این زمینه اقدام شود، اما روی آن نامه اقدام قانونی صورت 
نگرفته است. این در شرایطی است که کش وقوس های پیش 
آمده در زمینه انتخابات، به ضرر کشتی استان فارس تمام 
خواهد شد. مقصر نابودی کشتی استان فارس، اول مدیرکل 
ورزش استان و سپس رئیس فدراسیون است. نوروزی تاکید 
کرد: با توجه به اینکه حکم ابطال، هم به فدراسیون و هم 
اداره کل ورزش استان اعلام شده، رئیس جدید هیات که 
حکمش ابطال شده قفل در هیات را شکسته و آنجا را تصرف 

کرده است. در همین رابطه دبیر سابق هیات از طریق قانون 
شکایتی تنظیم کرده که هم علیه ساسان خوبیاری رئیس 
جدید و هم مدیرکل ورزش جوانان استان است. بنده از طرف 
خودم و همچنین خیلی از اهالی ورزش استان، از نمایندگان 
استان فارس و مسئولان بالادستی خواهان این هستم که هر 
چه سریع تر شخصی که لایق و دلسوز بوده و ورزش را خوب 

می شناسد سکان ورزش استان را به دست بگیرد. 
  انتقاد فدراسیون به وزارت ورزش 

سخنگوی فدراسیون کشتی گفت: اساسنامه فدراسیون 
کشتی متفاوت با سایر اساسنامه فدراسیون های ورزشی 
در ایران و مصوب اتحادیه جهانی کشتی است. به گزارش 
فدراسیون کشتی، محمدابراهیم امامی با بیان این مطلب 
افزود: ما یک اساسنامه مورد تصویب اتحادیه جهانی داریم که 
مورد تأیید وزارت ورزش، کمیته ملی المپیک و اتحادیه جهانی 
کشتی قرار گرفته است و مانند اساسنامه سایر فدراسیون های 
ملی در اتحادیه جهانی کشتی است. امامی تصریح کرد: ملاک 
عمل فدراسیون کشتی اساسنامه آن است و ادامه کار رئیس 
منتخب هیات کشتی استان فارس قانونی است. سخنگوی 
فدراسیون کشتی اظهار داشت: متأسفانه دفتر امور مشترک 
فدراسیون ها که متأثر از دستورات شخص معاون توسعه 
ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان است، در اقدامی خارج 
از اساسنامه، غیرحرفه ای و غیرقانونی که امیدواریم دخالت 
دولت در امور فدراسیون ها تلقی نگردد، به صورت یک طرفه 
نسبت به ابطال انتخابات استان فارس اقدام نموده است. وی 
افزود: از نظر فدراسیون کشتی، بر اساس اساسنامه فدراسیون 
کشتی و آیین نامه های هیات های ورزشی، ابطال مجمع بدون 
در نظر گرفتن نظرات رئیس و نایب رئیس مجمع و جلسه 
استماع جنبه قانونی ندارد و از نظر فدراسیون کشتی انتخابات 
هیات کشتی استان فارس قانونی بوده و رئیس این هیات نیز 
محکم به کار خود ادامه خواهد داد. امامی در پایان خاطرنشان 
کرد: امیدواریم دیگر شاهد سنگ اندازی های متعدد معاونت 
قهرمانی وزارت ورزش و جوانان در مسیر فدراسیون کشتی 

نباشیم. 
  پاسخ مدیر امور مشترک 

مدیرکل امور مشترک فدراسیون های وزارت ورزش در 

پاسخ به سخنگوی فدراسیون کشتی گفت: اگر دوستان 
اساسنامه ای جدا از اساسنامه مصوب دارند و به آن استناد 
می کنند، به وزارت ورزش ارسال کنند. آرش فرهادیان 
در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به سخنگوی فدراسیون 
کشتی مبنی بر اینکه اساسنامه فدراسیون کشتی متفاوت 
با سایر اساسنامه فدراسیون های ورزشی در ایران و مصوب 
اتحادیه جهانی کشتی است، اظهار کرد: ما مطابق با اساسنامه 
موضوعات مختلف را بررسی و اعلام می کنیم، اگر دوستان 
اساسنامه ای متفاوت از اساسنامه مصوب شده در اختیار 
دارند و به آن استناد می کنند به وزارت ورزش ارسال کنند. 
در قانون، نظارت بر تمام امور فدراسیون های ورزشی به وزارت 
ورزش محول شده و اینکه دوستان می گویند معاون قهرمانی 
سنگ اندازی می کند یا اقدام دفتر امور مشترک غیرقانونی 
است، حرف درستی نیست، این یک تهمت است که بار 
حقوقی به دنبال دارد. وی گفت: دوستان در فدراسیون ها 
مراقب کلامی که بیان می کنند، باشند تا جنبه توهین و تهمت 
نداشته باشد. تلاش وزارت ورزش و جوانان بر پایه سلامت و 
عدالت در ورزش است و قصد و غرضی نسبت به فدراسیون ها 
که نگاه خاصی داشته باشد، ندارد. کشتی ورزش خوب کشور 
است و همواره قهرمانان و پهلوانان ورزش کشتی مورد حمایت 
مسوولین کشور و به ویژه وزارت هستند. معاونت توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای و هم اداره کل دفتر امور مشترک 
فدراسیون های  ورزشی خود را موظف می دانند که حمایت 
لازم را از فدراسیون ها داشته باشند. مدیرکل امور مشترک 
فدراسیون های وزارت ورزش در پایان پیرامون این پرسش که 
آیا ابطال انتخابات استان فارس قانونی است یا خیر؟ افزود: به 
نظر می آید قبل از اساسنامه یک مقدار عجولانه برخورد شده 
و نیاز به بررسی مجدد است. دوستان احساس نکنند قصد و 
غرضی وجود دارد، به همین منظور برای بررسی بیشتر تیم 
کارشناسی گذاشتیم تا اگر جایی منافات با موارد اساسنامه 

باشد، دوباره بررسی کنیم. 
 *نامه دبیر

رئیس فدراسیون کشتی در نامه ای به وزیر ورزش ضمن 
تاکید بر قانونی بودن برگزاری انتخابات هیات کشتی فارس، 
شدیدا از محمد پولادگر معاون ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش انتقاد کرد. پس از اقدام مدیر کل دفتر امور مشترک 
فدراسیون های ورزشی در ابطال انتخابات هیات کشتی استان 
فارس، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی در نامه ای به 
وزیر ورزش ضمن اشاره به رعایت قانون در برگزاری انتخابات 
و تاکید بر صحت آن، شدیدا از معاون ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش انتقاد کرد. دبیر ضمن تشریح روند برگزاری انتخابات 
هیات کشتی استان فارس، در بخشی از نامه خود خطاب 
به وزیر ورزش، نوشت:  اینجانب به عنوان رئیس مجمع 
امیدوارم با توجه به اساسنامه فدراسیون کشتی که مورد تایید 
اتحادیه جهانی کشتی است، این عمل دفتر امور مشترک 
فدراسیون ها که متاثر از دستورات شخص معاون توسعه 
ورزش قهرمانی است، به عنوان دخالت دولت در فدراسیون ها 
تلقی نگردد.  ای کاش معاون توسعه ورزش قهرمانی به جای 
سنگ اندازی های متعدد در مسیر فدراسیون کشتی، در 
موفقیت های پی در پی قهرمانان کشتی نیز عکس العملی از 
خود نشان داده تا حداقل در ظاهر چنین به نظر اید که از این 
اتفاقات خشنود شده است. امیدوارم آن وزارتخانه محترم 
در مورد اصلی ترین معاونت خود یعنی معاون توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای، تصمیمی درست اتخاذ نماید تا ورزش 
کشور کمتر متضرر گردد. در نهایت اینجانب به عنوان رئیس 
مجمع اعلام می دارم که روند انتخابات هایت کشتی استان 
فارس کاملا قانونی برگزار گردیده و رئیس منتخب این استان 

باید با قدرت به کار خود ادامه دهد. 

 فوتبـــال داخلـــی 
فارس: سرخپوشان ایران از ساعت ۱۲ دیروز در زمین 
تهرانسر تمرین سنگینی را پشت سر گذاشتند. این تمرین به 
مدت ۱۰۰ دقیقه به طول انجامید. محسن خلیلی مدیرتیم های 
پایه پرسپولیس هم دقایقی از تمرین را به نظاره نشست و قبل 
از آن با یحیی گل محمدی و اعضای کادر فنی دیدار و گفت وگو 
داشت. او در جریان این حضور وضعیت بازیکنان تیم امید که 
در تمرینات تیم اصلی حضور دارند را نیز جویا شد. گرم کردن، 
کشش، پاسکاری های کوتاه و ترکیبی، نبردهای یک به یک 
مهاجمین و مدافعین برای گلزنی و ممانعت از آن و فوتبال درون 
تیمی از جمله برنامه هایی بود که در این تمرین به اجرا در آمد. 
همچنین شاگردان یحیی گل محمدی سه حریف تدارکاتی 
خواهند داشت که اولین بازی دوستانه را پنج شنبه هفته جاری 
برابر تیمی از رقابت های تهران به نام ستاره سرخ برگزار خواهد 
کرد. این در حالی است که دو بازی دیگر برابر تیم های لیگ 
برتری و به ترتیب برابر مس کرمان و فولاد خوزستان خواهد 
بود. برنامه  این بازی ها پس از نهایی شدن زمان آن ، متعاقبا 

اطلاع رسانی خواهد شد. 

 بیــن المــلل
 


